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Slovo starosty 

 
Vážení spoluobčané, 

úvodem bych Vám chtěl popřát jménem celého zastupitelstva obce Pustá 
Polom příjemné prožití velikonočních svátků. 
 
Výsledek hospodaření obce za rok 2008, který byl potvrzen odborem kontroly a 
interního auditu Krajského úřadu Moravskoslezského kraje po jeho přezkoumání 
v 03/2009, skončil v následujících číslech: 

• příjmy 19,181 miliónů Kč, 
• výdaje 20,841 miliónů Kč, 
• ztráta   1,660 miliónů Kč 

Ztráta ve výsledku hospodaření je způsobena tím, že k celkovým nákladům 
projektu „Modernizace výukových prostředků ZŠ Pustá Polom“ ve výši 4,54 
milióny Kč, které obec zaplatila v r. 2008, obdrží obec na tento projekt dotaci ve 
výši 4,2 milióny Kč až  v dubnu roku 2009 od Úřadu Regionální rady. Tento 
projekt byl spolufinancován Evropskou unii ve výši 92,5% z celkových způsobilých nákladů (7,5% hradila 
obec). 
 
Na běžném účtu obce bylo k 31.12.2008 5,049 miliónů Kč 
a v  podílovém fondu Sporoinvest   1,499 miliónů Kč 
 
Pro rok 2009 byl schválen zastupitelstvem obce rozpočet: 

• příjmy 29,216 miliónů Kč, 
• výdaje 29,076 miliónů Kč. 

 
Pro informaci uvádím tabulku s vývojem výsledků hospodaření obce od r. 2001 do r. 2008 a plán na r. 2009. 
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V roce 2008 obec získala na pokrytí investičních projektů finanční dotace v celkové výši  
6,422 miliónů Kč. 
 
Nemandatorní výdaje (investice, opravy) schváleného rozpočtu obce na rok 2009 představují částku 18,270 
miliónů Kč.  Realizace tohoto záměru je však závislá na příjmech obce od státu, které z největší 
pravděpodobností budou menší, než se předpokládaly při tvorbě rozpočtu.  
 
Níže uvádím seznam nejvýznamnějších  projektů r. 2009, které budou určitě realizovány: 

• zpracování projektové dokumentace čistírny odpadních vod a splaškové  
kanalizace včetně inženýrské činnosti pro stavební povolení v ceně  2,70 miliónů Kč, 

 

• zpracování  projektové dokumentace obecního domu včetně inženýrské 
činnosti pro stavební povolení v ceně                                                         0,91 miliónů Kč, 

 

• výstavba infrastruktury nové ulice Luční v ceně  6,48 miliónů Kč, 
 

• nová cisternová automobilová stříkačka v celkové ceně 6,15 miliónů Kč, 
 

• výsadba stromořadí od konce ulice „K Zátiší“ v délce 
750m směrem k Zátiší v hodnotě 0,42 miliónů Kč 

 
Vedle těchto projektů jsou další projekty na které obec žádala finanční dotace z prostředků Úřadu Regionální 
rady kraje, Krajského úřadu Moravskoslezského kraje a Ministerstva zemědělství,  ale o těchto projektech 
budeme hovořit až v případě úspěšného přijetí a schválení našich žádostí k vyhlášeným výzvám u těchto 
institucí. 
 

Vývoj celkových p říjmů a výdaj ů obce Pustá Polom
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Rád bych poděkoval drtivé většině našich občanů za respektování žádosti obce o parkování svých automobilů 
na svých nemovitostech i mimo zimní měsíce.  
Dále bych Vás chtěl všechny laskavě požádat, abyste v rámci jarního úklidu obce na komunikacích před svými 
pozemky provedli, pokud to počasí dovolí, úklid posypového materiálu do hromádek, které naloží a odvezou 
pracovníci údržby obce před strojním zametením komunikací. 
 
Na zasedání zastupitelstva obce Pustá Polom, které se konalo 09.03.2009, si pan Antonín Konečný slovně i 
písemně stěžoval, že na jeho písemnou žádost na zjednosměrnění ulic v obci mu starosta mimo jiné odpověděl, 
že  záležitost zjednosměrnění ulic v obci projednal dne 5.1.2009 na MM Opavy s vedoucím odboru dopravy 
Ing. Kleinem.  Pan Konečný však na výše uvedeném zasedání zastupitelstva uvedl, že  mu Ing. Klein  údajně 
před svědky potvrdil, že se starostou obce o uvedeném problému nejednal a to ani telefonicky. Vzhledem 
k závažnosti obvinění jsem požádal Ing. Kleina o jeho písemné vyjádření k tomuto nařčení, které došlo na obec 
dne 13.03.2009 dopisem č.j. MMOP 25038/2009/DOPR, ve kterém  Ing. Klein potvrzuje, že se starostou byl 
tento dotaz na zjednosměrnění řešen. Žádám proto touto cestou pana Antonína Konečného, aby na příštím 
zasedání zastupitelstva obce se starostovi za tuto nepravdivou a dezinformační kampaň  veřejně omluvil.  
 
Rovněž bych se chtěl zmínit, že opakovaně neznámý pachatel zahradil úmyslně výtok ze suchého poldru nad 
obcí, čímž se dopustil trestného činu veřejného ohrožení. Obec oznamuje, že předává tento případ k vyšetření 
Policii ČR. 
 
Ing. Miroslav Hrabovský  
Starosta obce. 

OBEC PUSTÁ POLOM         www.pustapolom.cz  

 
Telefonní a e-mailové spojení na OÚ Pustá Polom 
Číslo  Jméno  Umíst ění E-mail  
553 666 950 Fax   
553 666 951 Jana Kotalová  Sekretariát urad@pustapolom.cz  
553 666 952 Jana Kotalová Matrika matrika@pustapolom.cz  
553 666 953 Ing. Karel Valík Stavební ú řad stavebni@pustapolom.cz  
553 666 956 Ilona Murínová Stavební ú řad stavebni@pustapolom.cz  
553 666 955 Ing. Miroslav Hrabovský Starosta starosta@pustapolom.cz  
 Ing. Vít Čerbák Místostarosta mistostarosta@pustapolom.cz  
553 666 957 Michaela Haassová (Břichná čová)  Účetní ucetni@pustapolom.cz  
553 666 958 Václav Hrbá č Vedoucí úseku údržby  

 

SDĚLENÍ OBCE PUSTÁ POLOM 

 

Prodej stavebních pozemků   
 
Obec Pustá Polom nabízí k prodeji stavební pozemky par. č. 1230/66 o výměře 1439 m2, parc. č. 1230/76 o 
výměře 1393 m2, parc.č. 1230/78 o výměře 1349 m2 a parc. č. 1230/79 o výměře 1347 m2 v k.ú. Pustá Polom 
za cenu 950,- Kč/m2. Zájemci mohou své písemné nabídky zaslat na adresu: Obec Pustá Polom, Slezská 250, 
747 69  Pustá Polom. 
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Využití služeb Domova 
pro seniory Ludmila Háj ve Slezsku 

 
Domov pro seniory Ludmila v Háji 

ve Slezsku Smolkově nabízí přednostně 
využití svých služeb pro členy svazku obcí 
Mikroregionu Matice Slezská, jejímž 
členem je i obec Pustá Polom. Více 
informací najdete na internetových 
stránkách domova www.dsludmila.cz.  Ptát 
se můžete prostřednictvím el. pošty: 
ddsmolkov@hajveslezsku.cz, nebo 
telefonicky 553 773 233.  
 
 

Suchá retenční nádrž – poldr 
 

Poldr v Pusté Polomi byl postaven po povodních v r. 1997 s cílem snížit velikost stoletých velkých vod 
protékajících propustkem pod ul. Lihovarskou na hodnotu velkých vod padesátiletých, které již nezpůsobí 
zaplavování okolních pozemků a staveb na nich a neohrozí provoz na ul. Lihovarské. Konstrukční řešení poldru 
je provedeno tak, že vodě vytékající volně ze zátopového prostoru poldru nesmí být nikterak bráněno ve 
volném výtoku, neboť jinak poldr nebude plnit výše uvedený účel, pro který byl postaven. Jakýmkoliv 
zahrazením (i částečným) se zmenší množství vody vytékající z poldru a výše hladiny v poldru stoupne na vyšší 
úroveň (než je povoleno v provozním řádu poldru) a tím může dojít k ohrožení bezpečnosti zemní hráze poldru, 
případně až k jejímu protržení. Takto vzniklá povodňová vlna bude mít hrozivější škodlivé účinky a následky, 
než kdyby tam poldr vůbec nebyl postaven. Z výše uvedeného vyplývá, že ten, kdo se dopustí jakékoli 
manipulace na objektech poldru, se vlastně dopouští trestného činu veřejného ohrožení a ponese za to patřičné 
soudní následky. Dále se přestupku dopustí každý, kdo vstoupí na objekty poldru, neboť tímto činem 
nerespektuje tabule zakazující  vstup. Při zjištění  přestupku bude čin provinilce řešit přestupková komise Obce 
Pustá Polom. Je nutno si uvědomit, že poldr je stavbou, jejímž vlastníkem a provozovatelem je Obec Pustá 
Polom, které byl schválen provozní řád poldru a občané obce nemají právo do této stavby zasahovat. Do 
prostoru objektu poldru může vstupovat starosta Obce Pustá Polom, jeho zástupce a jimi pověřené osoby.  

Za provozovatele Obce Pustá Polom  
Starosta obce  

Jak cestovat do Ostravy veřejnou dopravou po 1. lednu 2009? 
 
Integrovaný dopravní systém Moravskoslezského kraje ODIS funguje již od roku 
1997 a zahrnuje v současné době již většinu kraje. Cestujícím pak nabízí možnost 
cestovat různými dopravci a dopravními systémy na jeden jízdní doklad, což je nejen 
pohodlnější (stačí si koupit jen jednu jízdenku), ale zejména cenově výhodnější. Toto 
platí především u předplatních, tj. dlouhodobých časových jízdenek. 
 
U jízdenek krátkodobých, tj. jednotlivých, je však situace o mnoho složitější. 
Vezmeme-li v úvahu, že tyto jízdenky používají především tzv. příležitostní cestující, 
tj. ti, kteří se v tarifu příliš nevyznají, je logicky prioritou, aby tarif byl co nejjednodušší. Současně je však 
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požadováno, aby byl rovněž co nejspravedlivější a také přestupní. Vyhovět všem třem požadavkům v zásadě 
nelze, tarif kilometrický je vhodný na venkově, avšak zcela nepoužitelný ve městě, naopak tarif jednotkový, 
který je současně časový a pro městskou dopravu nejvhodnější, je zase na venkově považován za 
nespravedlivý. A tarif integrovaný by měl být přestupní! Do této situace se dostal Tarif ODIS pro tzv. 
krátkodobé jízdné v uplynulých letech, navíc přibyl další problém spočívající v rozdílných představách různých 
objednatelů veřejné dopravy o cenách jízdenek. Východiskem z této situace mohlo být jedině rozdělení území 
ODIS na oblasti městské s jednotkovým časovým tarifem a oblasti regionální s tarifem vzdálenostním (v 
cílovém stavu s tarifem kilometrickým). Toto rozdělení není vůbec v rozporu s myšlenkou integrace dopravy, 
neboť důležité je především to, aby na stejném území, resp. pro stejnou přepravní relaci platilo stejné jízdné u 
všech dopravců a aby byl tarif přestupní. Takovýto tarifní systém připravila společnost Koordinátor ODIS 
s.r.o., která integrovaný dopravní systém ODIS spravuje a rozvíjí, pro projekt Moravskoslezská karta, který 
představuje sjednocení odbavovacích zařízení u všech dopravců v kraji a zavedení jednotné celokrajské čipové 
karty jako platidla i jako nosiče předplatní dlouhodobé časové jízdenky a který by měl být realizován v letech 
2010 – 2011. 
 
Nicméně provozní a ekonomické okolnosti donutily naši společnost uplatnit některé prvky z připravovaného 
projektu MS karta v návrhu Tarifu ODIS již pro letošní rok. Výstupem je vytvoření tarifní oblasti Ostrava XXL 
(„rozšířená“ Ostrava), která je tvořena územím Ostravy a územím tarifních zón s městy a obcemi, které 
s Ostravou sousedí. Pro cestování uvnitř této tarifní oblasti platí pro krátkodobé jízdenky velmi jednoduchý 
tarifní model – pouze dva druhy jízdenek (15minutová a 60minutová) bez jakéhokoliv dalšího omezení, tj. bez 
tarifních zón (tyto platí nadále beze změn pro dlouhodobé časové jízdenky). Ceny těchto jízdenek jsou 
nastaveny s ohledem na velikost této oblasti, její rozšiřování proto není možné (trvalou výjimkou je pouze 
tramvajová linka č. 5, kde odbavovací zařízení dopravce zavedení jiného tarifu vylučuje).  
 
Pro cestování v regionálních linkách dopravců Veolia Transport Morava a TQM jsou nadále používány tarify 
ve struktuře z roku 2008, avšak s novými cenami. Tyto jízdenky jsou však nepřestupní v rámci oblasti Ostrava 
XXL, tj. nelze na ně přestoupit především na v Ostravě navazující linky MHD. Proč k této situaci došlo a jak 
bude řešena? 
 
Návrh tarifního řešení pro rok 2009 zpracovávaný již v loňském létě obsahoval dvě varianty pro cestujícího 
jedoucího z venkovské oblasti do Ostravy (resp. přesněji do oblasti Ostrava XXL):  
 
Nehodlá-li cestující dále přestupovat, měla mu být automaticky vydána jízdenka nepřestupní, a to 
v kilometrickém tarifu, takto by byla jeho cesta oceněna co nejspravedlivěji. Podle tohoto návrhu postupuje 
dopravce TQM, u dopravce Veolia Transport Morava zůstal dočasně zachován původní časově-zónový tarif, 
v Ostravě však nově nepřestupní. I přes dočasnou nejednotnost se pro cesty uvedeného typu problém v zásadě 
vyřešil, k jeho dokončení schází pouze zaměnit tarif časově-zónový za kilometrický. 
 
Hodlá-li cestující dále přestupovat, měl by u řidiče poptat jízdenku přestupní, jejíž cena by byla tvořena 
složením ceny za ujetou kilometrickou vzdálenost mimo tarifní oblast Ostrava XXL a jednotkové ceny 
60minutové jízdenky. Na takovou jízdenku pak lze v rámci časové platnosti v tarifní oblasti Ostrava XXL 
cestovat a libovolně přestupovat. Bohužel se ale nepodařilo do konce roku 2008 upravit odbavovací zařízení ve 
vozidlech do souladu s tímto návrhem. A tak jedinou možností, která je v praxi stále více využívána, je rozložit 
tuto dvoujízdenku do dvou jízdenek samostatných, tj. koupit si u řidiče jednu jízdenku na hraniční zastávku 
tarifní oblasti Ostrava XXL a současně druhou jízdenku pro tarifní oblast Ostrava XXL za 20,- Kč. Pak lze 
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v Ostravě přestupovat jako dříve. Obdobně lze cestovat obráceným směrem. 
 
Samozřejmě společně s vývojovými pracovníky dodavatelských firem velmi intenzívně řešíme možnost co 
nejrychlejší realizace původního návrhu. Problém je však složitější, než se původně jevil, a tak nejsme schopni 
garantovat v této době termín realizace. Na straně druhé musíme přiznat, že nastalý stav, byť dočasně zhoršil 
možnosti cestování v ODIS, byl jediným možným dočasným řešením od ledna letošního roku. Jakékoliv jiné 
nabízející se varianty by zasáhly do tarifní struktury, proporcí v cenách a ekonomické stability systému 
mnohem dramatičtěji a postihly by mnohem více a mnohem větší počet cestujících. 
 
Přáli bychom si, aby výše uvedené vysvětlení přijala cestující veřejnost jako omluvu a věříme, že brzy budeme 
moci oznámit pozitivní průlom v odbavení na krátkodobé jízdné. 
 

Ing. Aleš Stejskal, Ing. Michal Scholz, jednatelé společnosti Koordinátor ODIS s.r.o. 

ŽIVOTNÍ PROST ŘEDÍ 

 
Rok 2008 v odpadovém hospodářství. 
 
Výsledky odpadového hospodářství za uplynulý rok 2008 jednoznačně hovoří o tom, že třídění odpadů v naši 
obci je čím dál na vyšší úrovní. Tento trend je zřejmý z následující tabulky. 
 

Odpad v kg na ob čana a rok 
(plast, sklo, náp.kart., papír) 

2006 
33,72 

2007 
36,27 

2008 
43,86 

 

Odevzdaný odpad  
Rok 2006 

tuny 
Rok 2007 

tuny 
Rok 2008 

tuny 

sklo barevné 19,7 13,485 13,044 

sklo bílé 0 8 15,316 
plast 23,45 22,615 24,15 
nápojový kartón (NK) 0,0 0,06 0,86 
Celkem 
(sklo, plast, náp.kartón) 43,15 44,16 53,37 
Papír 4,8 8,32 9,4 
Celkem  
(sklo, plast, nápojové kartony, 
papír) 47,95 52,48 62,77 
kov 10,26 7,92 5,29 
Celkem 58,21 60,4 68,06 
    
Komunální sm ěsný odpad 
(KSO) 379 366,2 360,59 

 
Podíváme –li se blíže na výsledky, zjistíme, že v průměru každý občan vytřídil za rok 2008 o cca 10kg odpadu 
více než v roce 2006. Za obec to činí celkem o více než 10t vytříděných složek plastu, skla, nápojového kartónu 
a pokud připočteme ještě papír, jedná se o necelých 15t. Současně došlo k snížení odváženého komunálního 
odpadu na skládku. 

Bohužel, dochází ve smyslu zákona č.185/2001Sb. o odpadech ke zvyšování poplatků za ukládání 
komunálního směsného odpadu na skládku a to od r.2006. Pro rok 2009 a následující léta se zvyšuje sazba 
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základního poplatku oproti roku 2008 o 100kč za tunu u komunálního a ostatního odpadu. U sazby rizikového 
poplatku za ukládání nebezpečných odpadů je zvýšení pro r. 2009 a další léta o 1200 Kč/t oproti r. 2008. Tato 
skutečnost vede ke zvyšování poplatků za odpady v obci. Touto problematikou se podrobně zabýval článek 
uveřejněný v minulém Zpravodaji vydaném v prosinci r.2008.  
Z těchto výše uvedených důvodů došlo pro r. 2009 ke zvýšení poplatku na 1občana na 430kč, která je přesto 
nejnižší při porovnání s poplatky v obcích v okolí. Navíc každý občan obdrží po zaplacení poplatků za odpady 
5ks pytlů na plasty a také pytle na nápojové kartóny. 

Pro rok 2009 se předpokládají výdaje na odpadové hospodářství obce celkem ve výši  
870 438,20kč. Pro podnikající fyzické i právnické osoby byla stanovena cena 1popelnice jako podíl 870 438kč / 
645ks popelnic v obci a ta činí 1350kč.  

Za dosažené výsledky v oblasti odpadového hospodářství v uplynulém roce 2008 patří poděkování všem 
občanům Pusté Polomi poctivě třídících odpad. Budeme se snažit vytvářet v obci další předpoklady pro 
snižovaní  odváženého odpadu na skládky a zvýšení podílu vytříděných složek odpadů. 
 
      Ing.Radomír Pastrňák, předseda komise životního prostředí  
 

HASIČI          www.sdhpustapolom.mysteria.cz 

 
Z nového roku se nám pomalu ale jistě krájí již 3. měsíc a my, Dobrovolní hasiči, můžeme být navýsost 

spokojeni, protože jsme letos nemuseli ještě ani jednou vyjíždět k žádné události. Oproti jiným letům je to až 
nezvyklé, protože jindy jsme mívali už v průměru 5 ostrých výjezdů. V měsíci lednu proběhlo školení řidičů 
v hasičské zbrojnici, kterého se zúčastnilo 10 řidičů výjezdové jednotky JSDH Pustá Polom, v březnu 
proškolení strojníků na služebně v Hlučíně.  

Co se kultury týče, máme za sebou 2 zcela beznadějně vyprodané plesy, jeden hasičský a nedávné 
„pochování basy“. Program byl, jak si už naši příznivci zvykli, neobyčejně pestrý, kdy si i nejnáročnější 
účastník musel přijít na své. Předtančení na obou plesech obstarali, jak už je zvykem, samotní hasiči. Letos to 
bylo ve stylu muzikálu „Touha“, kdy si píseň sami zazpívali. Dík patří hostujícím děvčatům, která nám 
s nácvikem velmi pomohla.  

V měsíci únoru jsme uspořádali týdenní lyžařský zájezd na námi velmi oblíbenou chatu Búřov ve 
Valašské Bystřici. Letos se zájezd velmi vydařil, plně obsazen byl už v polovině ledna, sněhu bylo místy až 
moc. Všech 36 zúčastněných lyžařů bylo spokojeno. 

Naši muži se zúčastnili 2 zimních turnajů, v Bolaticích na florbalovém turnaji hasičů, kde obsadili 4. 
místo, a futsalovém v Kravařích, kde brali stříbrné medaile za 2. místo. 14. 3. proběhl florbalový turnaj u nás 
v tělocvičně,  kde jsme vyhráli, a 11. 4. jedeme obhajovat vítězství do Dolní Lhoty.  

V měsíci dubnu uspořádáme sběr starého železa, o kterém budete včas informováni.  
A na co se můžete těšit v nejbližších měsících? Především to bude u příležitosti oslav 120 let založení 

SDH v Pusté Polomi 13. Svatofloriánské setkání hasičských praporů okresu Opava, které se uskuteční 2. 5. od 
10.00 hodin v místním kostele sv. Martina a následný průvod obcí, očekává se 50 zástupců SDH z celého 
okresu i hostů z Moravskoslezského kraje. 30. 5. od 17 hodin jste všichni zváni na hasičský areál, kde 
proběhne tradiční kácení máje s country zábavou. 7. 6. je v 10.00 hodin na programu soutěž Odborné rady 
velitelů Opava pro ženská družstva z opavského okresu, kterou letos pořádáme rovněž u příležitosti oslav 
založení SDH, po které bude ve 14.00 hodin následovat soutěž 4. kola Moravskoslezského poháru mužů a žen.   

Oslavy vyvrcholí 20.6. na hřišti SC Pustá Polom  velkolepým a pestrým programem pro děti i dospělé. 
Ve spolupráci s Obcí Pustá Polom, HZS Ostrava a za účasti předních umělců populární hudby budou k vidění 
ukázky Integrovaného Záchranného Systému, výstava hasičské techniky a za všechny účinkující na hlavním 



 
 

 8 

podiu, ať se máte na co těšit, budu jmenovat zcela bezkonkurenční, populární, nestárnoucí a originální Rock n´ 
Roll Band Marcela Woodmana.  

Již předběžně se můžete hlásit na letní tábor, který se letos uskuteční v termínu od 2.8. – 14.8., na 
táborové základně „Plamen“ v Zálužné u Vítkova.                 

 Za SDH Pustá Polom Tomáš Skupina 
 

Sbor dobrovolných hasičů v Pusté Polomi a Obec Pustá Polom si Vás dovoluje co nejsrdečněji 
pozvat na 13. Svatofloriánské setkání hasičů okresu Opava v sobotu 2. května 2009. 

 
09:00 Sraz účastníků u hasičské zbrojnice, 09:45 Slavnostní průvod do místního kostela sv. Martina, 10:00 
Slavnostní mše svatá za živé i zemřelé hasiče, 11:15 Slavnostní shromáždění představitelů OSH, SDH, obce a 
hostů před obecním úřadem. 
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KULTURA 

 

Kalendář kulturních, sportovních a jiných akcí 04/2009 – 6/2009 
 
Duben 2008 

� 25. 04. 2009  Brontík Otík – Obec, škola, Sdružení rodičů 
� 23. 04.2009 Den otevřených dveří v základní škole s výstavkou prací žáků 

Květen 2008 
� 02. 05 2002   Svatofloriánská slavnost - hasiči 
� 30. 5. 2009 Veřejné kácení máje - hasiči 

 
Červen 2008 

� 20. 6. 2009 120 let  hasičů v Pusté Polomi 
 

Sportovní akce SC Pustá Polom na   http://www.sc-pustapolom.wz.cz/ 
 

FARNOST PUSTÁ POLOM      http://www.pustapolom.cz/farnost/ 

 
Velikonoce z pohledu VYCHÁZENÍ. 
 

Každý rok tu mám za úkol napsat pár slovo o těchto svátcích jara, 
svátcích nového života. Já bych se dnes na tyto svátky podíval trochu z pohledu 
Bible, konkrétně očima Starého zákona. To je ta delší část Bible, kde se píše o 
historii židů, jejich putování do zaslíbené země a je tam taky mnoho poutavých 
napínavých, ale i hrůzných příběhů.  

Ale konkrétně k  Velikonocím. 
Už jsem se tu o tom trochu před čtyřmi lety rozepsal, že Velikonoce 

pocházejí právě od  židů. Byla to vlastně jejich VELIKÁ NOC, která pro ně 
byla nocí odchodu z Egypta, ale hlavně z otroctví. Hlavní roli tam tenkrát hrál 
Mojžíš, který je za pomocí Boží moci vyvedl. Zvláště známý je příběh, který na odchod hned navazuje, a o 
přechodu celého izraelského lidu Rudým mořem. Podle biblického příběhu, po té co Mojžíš vztáhl svou hůl nad 
moře, se vody rozestoupily a stály jako hráz po pravici a po levici a celý národ pak přešel suchou nohou 
uprostřed moře. Židé si pak tuto událost skrze židovské velikonoční rituály připomínají až do dneška. No a já 
bych chtěl na tento příběh o Mojžíšovi, o lidu, který odešel z Egypta, navázat svým dnešním zamyšlením. 

Když se zamyslíme nad skutečností toho ODCHODU, může pro nás být velmi inspirující. My křesťané 
před velikonocemi prožíváme období postu, kdy se snažíme nějak obnovit svůj život. Především nám tu jde 
samozřejmě o obnovu naší víry. O to, abychom dali do pořádku svůj život s Bohem, zase se znovu začali 
„pořádně snažit“ a určitě bychom našli mnoho věcí, které je potřeba dát do pořádku. A k tomu nám má právě 
pomoci to období postu. Izraelité odešli z  Egypta na poušť. A poušť je místo nehostinné, kde nic moc neroste, 
kde není moc zábavy, kdysi tam člověk většinou moc lidí nepotkal, a tak i samota ho vedla k přemýšlení nad 
sebou, k soustředění se na mnoho věcí apod. Vlastně půst má být pro nás takovou pouští. Ale nejen. Samotný 
fakt odchodu je též velikou změnou. Kdybychom Starý zákon četli dál, tak se dozvíme se, že židé na poušti 
tenkrát docela Mojžíšovi nadávali. Že je vyvedl na takové nehostinné místo, že museli nechat v Egyptě své 
příbytky a „plné hrnce masa“. Něco je to stálo. Ale trochu zapomněli na to, že odchodem vlastně získali 
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svobodu. Byla to pro ně opravdu ZMĚNA JAKO HROM. Samozřejmě je to na jedné straně nepohodlné, ale na 
straně druhé je zde mnoho pozitivního. Můžeme znovu začít od začátku, změníte prostředí, vyjdete ze starých, 
často už „kalných a špinavých vod“ svého života. Jinými slovy je VYJITÍ, tak jak ho prožili tenkrát židé, 
velikým darem.  

A tak bych každému z nás chtěl popřát, abychom se ve svém životě pokoušeli VYCHÁZET. Abychom 
se pokoušeli o REVIZI svého života, svých vztahů. Doufám, že vždy k tomu lepšímu. Mohou pro nás být 
inspirací i  Velikonoce, které tenkrát, zhruba před 4.000 lety prožili židé, když odcházeli z Egypta. Kéž  jejich 
EXODUS = VYJITÍ  je pro nás inspirací i v dnešní době, kdy si tak nějak ani nevšimneme, jak nám život plyne 
pod rukama, kdy jsme plni aktivit, kdy je potřeba VYCHÁZET i ze sebe k druhým a možná i k Bohu. 

 
Samozřejmě všechny zvu na Velikonoční bohoslužby: 
 
Zelený čtvrtek 9.4.   18.00 hodin 
Velký pátek 10.4.   18.00 hodin 
Bílá sobota 11.4.   22.00 hodin  
Boží hod Velikonoční 12.4.  10.30 hodin 
Velikonoční pondělí 13.4.  10.30 hodin 

Martin Šmíd 

Tříkrálová sbírka … 
 
Začátkem ledna Vás již podeváté navštívili Tříkráloví koledníčci a přinesli do 
Vašich domovů světlo lásky a pokoje. Tříkrálová sbírka, kterou u nás 
organizuje Charita Hrabyně, se do podvědomí lidí dostala hlavně díky 
osobnímu setkání s koledníky. 

V naší obci jsme utvořili 11 skupinek a koledovat se vydalo 32 dětí a 12 
dospělých. Za počet skupinek jsme byli vyhodnoceni jako obec s největším 
počtem kasiček a získali jsme diplom od Charity Hrabyně. Díky Vaší štědrosti 
se v Pusté Polomi vybralo 53 497 Kč a celkem  za farnost (kterou tvoří obce 
Kyjovice, Hlubočec, Podvihov a Pustá Polom) bylo vykoledováno 119 308 Kč. 

Celková částka putovala na celonárodní konto Tříkrálové sbírky. Z tohoto konta budou peníze využity 
na přímou humanitární pomoc lidem v nouzi u nás i v zahraničí a na rozšíření nedostačující kapacity charitních 
domů pro seniory. Část sbírky dostane zpět Charita Hrabyně, která částku použije na vybavení chráněných 
dílen pro lidi se zdravotním postižením, na dopravní a asistenční služby určené zdravotně postiženým občanům. 

Chci poděkovat za vynikající výsledek sbírky všem dobrovolným koledníkům, bez kterých by sbírka 
nemohla proběhnout a hlavně všem přívětivým dárcům z Pusté Polomi za jejich štědrost. 

Dana Krajzlová 
 

Postní duchovní obnova farnosti Pustá Polom 
Lide můj, vyjdi z Egypta! 

 
Pátek 3. dubna:  
08.00 hod.  Mše svatá – kaple Kyjovice 
17.30 hod. První promluva: Bůh Exodu - vyjití  - fara PP 
18.00 hod. Mše svatá  - kostel Pustá Polom, Adorace - kostel Pustá Polom 
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Sobota 4. dubna: 
 09.00 hod.  Druhá promluva: Svátost smíření - fara 
    Po ní příležitost k přijetí svátosti - kostel 
 16.00 hod.  Třetí promluva: Můj lid – fara 
 17.00 hod.  Křížová cesta - kostel 
 18.00 hod.  Mše svatá + Svátost nemocných – kostel 
 18.45 hod.  Čtvrtá promluva: Eucharistie – fara 
 

Květná neděle 5. dubna: 
 07.00 hod.  Mše svatá – Podvihov 
 09.00 hod.  Mše svatá – Kyjovice 

10.30 hod.  Mše svatá – Pustá Polom 
 

HISTORIE PUSTÉ POLOMI „Z DÁVNÝCH ČASŮ NAŠÍ OBCE…“ 

 
Jak naši předkové putovali za prací 
 
Zajistit obživu pro sebe a 
rodinu byla starost od 
pradávna vždy nelehká.Naše 
obec byla v minulosti 
především obcí 
zemědělskou.Avšak 
klimatické podmín-
ky,nadmořská výška nad 400 
m a primitivní hospodaření s 
velkým podílem ruční práce, 
poskytovalo většinou jen 
skromnou obživu. Navíc lidé 
,kteří nevlastnili ani kousek 
pole, byli nuceni pracovat 
„na panském“, u sedláků nebo v lese. 

O něco lépe na tom byli ti,co ovládali nějaké řemeslo – kováři,koláři,zahradníci, truhláři,mlynáři atd.. 
Pár jednotlivců se v naší obci živilo obchodem jako  živnostníci. Byli to pekaři, řezníci, hostinští, krejčí, ševci i 
prodavači smíšeného zboží. Své živnosti provozovali většinou doma a za prací nemuseli nikam cestovat. 
Něco málo pracovních míst nabídl v 1.polovině 20.století nově zbudovaný lihovar a Poltierova, později 
Vaňkova pila. 

Poohlédneme-li se po blízkém okolí, pracovní příležitost se naším předkům naskytla ve druhé polovině 
19. století otevřením břidličných lomů podnikatelem Wondruškou v katastru obce Budišovice . Cestu do práce 
bylo možné zvládnout pěšky z P. Polomi cca za ½ hodiny. Jak je patrné z dobových fotografií, příležitost k 
zaměstnání dostaly i polomské ženy (k tomuto tématu se ještě vrátíme v jiném 
článku). Tato možnost trvala až do II.světové války,kdy „továrna“na výrobky z břidlice vyhořela. Snem mnoha 
generací bylo pracovat v průmyslově se rozvíjející Ostravě, vzdálené od naší obce cca 25 km. V dnešní době 
zanedbatelná vzdálenost při možnosti  použít hromadnou dopravu, popř.vlastní osobní auto. Pro naše dědy a 
pradědy to však byla velká dálka. Bylo několik možností, jak v Ostravě pracovat. Mohli se tam přestěhovat. To 

Vlaková souprava na trati Ostrava Svinov - Zátiší 
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však pro většinu nebylo možné, neboť vlastnili domek, mnozí i kousek pole a to bylo třeba obdělávat. Jiná 
možnost byla přepravit se tam vlakem (vlakové spojení mezi Opavou a Svinovem 
existovalo již od 17.prosince 1855!). Nástupní stanicí pro ty, kteří v Ostravě pracovali byla Štítina. Na Štítinu 
se chodilo pěšky, vzdálenost cca 7 km. Z vyprávění pamětníků jsem se dověděl: chodilo se ve skupinách. 
Počátkem pracovního týdne vyšly skupiny dělníků už ve 2 hodiny ráno. Tou dobou bylo v obci velice živo. 
Vzájemně se svolávali, pískali na opozdilce a společně vyráželi směrem na Přerovec. Chodilo se kolem 
kapličky sv.Antoníčka (dnes kulturní památka). Na cestu si svítili karbidovými lampami,tzv.“karbidkami“. 
Z Ostravy se vraceli na konci týdne v sobotu.  

To,že naši předkové nebyli žádní svatouškové, svědčí i různé historky. Jedna se váže právě ke kapličce 
sv. Antoníčka. I v minulosti tam kolemjdoucí vhazovali drobné mince jako milodary. To bylo pro některé 
důvodem se těch drobných penízků nějak zmocnit. Šli na to mazaně:“svaty Antoničku, pojčaj nam na židlik 
(kořalky), my či to na vyplatu vračimy..“.Zda-li vrátili,ví opravdu jen sv.Antoníček. 

Vezneme-li v úvahu vzdálenost, jakou museli naši předkové pěšky překonat v noci za každého počasí, v 
zimě za třeskutých mrazů a vysokého sněhu, pak je si třeba uvědomit, v jaké době dnes žijeme a jakého pohodlí 
se nám nyní dostává.  

Výrazný obrat nastal po 6.listopadu 1927. Toho dne byla slavnostně zprovozněna  
poslední část tratě tzv.“Zemské drobné dráhy“ do stanice Kyjovice-Budišovice (původní plány uvažovaly s tratí 
až do Pusté Polomi a snad až na Hradec!). Tímto Ostrava byla pro naše polomské občany snadněji dosažitelná. 
Cesta pěšky do Zátiší trvala necelou hodinu. Na vlak, později „na lokálku“ se chodilo „Rekovou“, nebo dnes 
pojmenovanou cestou „K Zátiší“. Lidé zaměstnaní převážně u „Horního a hutního těžířstva“ ve Vítkovicích 
(založeno r.1828), nebo na šachtách se mohli denně vracet domů. Pro rodiny to mělo nesmírný význam.                                                                          
Po II. světové válce většina lidí pracujících v  ostravských závodech, začala využívat pravidelného 
autobusového spojení. 

J. S. 

 

ZÁKLADNÍ ŠKOLA A MATE ŘSKÁ ŠKOLA PUSTÁ POLOM                  www.skolapustapolom.cz 
 

Dětský  ples 
 

Letošní maškarní ples pro děti se konal v sobotu 7. 3. 2009 a sešlo se opravdu mnoho dětí i dospělých, 
kteří se chtěli pobavit, a děti hlavně vydovádět. Za přispění sponzorů a sil rodičů, kteří se na přípravě podíleli, 
se mohl ples uskutečnit. Spolupracovali jsme se školou i školkou a výsledkem bylo myslím velice vydařené 
sobotní odpoledne. Program připravila Iva Nevludová a za hudebního doprovodu Pavla Šindláře jsme měli 
možnost s našimi dětmi projít pohádkový svět od Karkulky přes  spící království  Šípkové Růženky, 
Princezničku na bále, která se zvrtla ve válku s papírovými koulemi, jsme se dostali k moři, kde plavaly zlaté 
ryby, a skončili jsme jako Kuřátka  v obilí. Ostatně tatínkům, kteří se stali kuřátky to velice slušelo.  Na své si 
přišli určitě všichni. Po namáhavé cestě pohádkami jsme měli možnost se občerstvit v naší  improvizované 
cukrárně,  která nabízela znamenité dobrůtky , jež upekly naše cukrářky.  Po dobrotách se jen zaprášilo a pitný 
režim také nikdo nezanedbal.  Občerstvení  jsme potřebovali všichni, protože  projít pohádkový les nebo si 
zatančit ptačí tanec,  byla docela fuška, ale odměnou nám byly spokojené a unavené tvářičky našich dětí, které 
byly na své rodiče pyšné i proto, že přišly na to, že my dospělí si umíme ještě hrát. 

Chtěla bych poděkovat všem za pomoc, hlavně kamarádům z 9.A, kteří pomáhali s programem, a dětem 
z družiny, které připravovaly kulisy a výzdobu. 
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Finanční 
prostředky 

získané z této 
akce budou 
jako každý 
rok rozděleny 
pro děti ve 
školce  a ve 
škole. 
                                                    

 Za sdružení 
rodičů 

Martina 
Dulanská. 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

Sběr papíru 
Základní škola Pustá Polom oznamuje, že v letošním roce dočasně ruší organizování sběru starého papíru 
v obci z důvodu nezájmu sběrných firem o tuto surovinu. V případě změny Vás budeme ihned informovat.  

 
 

Výstavka prací našich žáků 
Žáci a učitelé základní školy Vás všechny zvou na výstavku prací a výrobků, které žáci vyrobili během 
školního roku. Výstavka se uskuteční ve čtvrtek 23. 4. 2009 od 15.00 hodin v tělocvičně školy. 
 
 

SPORT 

 
Vesnická olympiáda 
 
Jako každý rok i letos se  naše obec zúčastňuje vesnické olympiády.Pro ty ,kdo  o vesnické olympiádě slyší 
poprvé,je to celoroční soutěž o putovní pohár pro nejsportovnější obec střední Evropy a okolí v různých 
disciplínách individuálních i kolektivních sportů. V podstatě se ale jedná o soutěž mezi deseti obcemi našeho 
mikroregionu,přičemž každá ze zúčastněných obcí pořádá během roku jednu ze soutěžních disciplín. 
          Doposud proběhly soutěže v plavání,kde naše družstvo ve složení Petr Havrlant,Iva Vaculová,  Pavel 
Juchelka a Michal Silon vybojovalo šesté místo.Ve stolním tenise reprezentovali Milan Juchelka a Martin 
Shubert kteří skončili na osmém  místě.V průběžném hodnocení jsme tak klesli na sedmé místo. 
          Další disciplína byly kuželky.Bohužel tato disciplína se nám vůbec nepovedla a ani velmi dobrý výkon 
Pavla Kotaly nezachránil slušný výsledek,když ostatním členům družstva :Milan Onderka ,Lukáš Madry a 
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David Kupka se příliš nezadařilo, byť jim nelze upřít snahu a nasazení. V celkovém pořadí jsme se tak propadli 
na deváté, předposlední místo.  A tady bych chtěl apelovat na ostatní sportovce, kteří  některou z disciplín 
ovládají, aby  se přihlásili a pomohli  reprezentovat naši obec tak, abychom, jak se říká, „netahali pořád za ten 
kratší konec“. Pozitivní je, že naše silnější disciplíny, jako jsou kopaná a volejbal, teprve přijdou. 
          K reprezentaci obce se můžete přihlásit u Lukáše Madryho tel: 602527875 nebo Milana  Onderky  tel: 
608973056 
Informace o vesnické olympiádě, jednotlivých soutěžích a průběžné výsledky naleznete na www.pustapolom.cz 

S pozdravem sportu zdar   Milan Onderka 

Vasův běh  
 

Vasův běh je pro každého běžkaře něco jako Mount Everest pro horolezce nebo pouť do Mekky pro 
muslima. Celoživotní sen a obrovská výzva. Je to nejznámější a nejdelší závod v běhu na lyžích na světě. Tento 
švédský národní svátek se každoročně koná první březnovou neděli, běží se 90km trasa klasickou technikou a 
účastní ho okolo 15 tisíc závodníků.  

Své jméno tomuto běžkařskému závodu propůjčil mocný protestanstský švédský král 16. století, Gustaf 
Eriksson Vasa. Legenda vypravuje, že sedláci Engelbrekt a Kettil byli v roce 1521 vysláni s úkolem přivolat jej, 
aby osvobodil Švédsko od Dánů. Vasa to dokázal a později se stal králem a zakladatelem vládnoucí dynastie. 
Gustaf Vasa jako první vyzkoušel těch 90 kilometrů na lyžích (tenkrát zřejmě sněžnicích) z Bergy do Mory 
v kraji Dalarna u norských hranic, samozřejmě netušíce, kolik tisíců a tisíců nadšenců ho bude následovat v 
jeho stopách. Tolik stručně historie. 

Závod se poprvé uskutečnil v roce 1922. Letos se konal 85. ročník a datum závodu vyšlo na 1. března. 
Poprvé v historii, pokud vím, v něm však měla zastoupení i Pustá Polom. Dva nadšení polomští běžkaři, tedy 
Petr Lazecký a já, jsme se rozhodli, že takovou akci musíme aspoň jednou v životě zažít, a tak jsme se asi půl 
roku připravovali, abychom si neudělali ostudu a abychom důstojně reprezentovali. Naše cíle byly jasné: 1) 
přežít, 2) doběhnout do cíle a 3) stihnout to za 8 hodin. 

Švédská krajina je pro běžkaře úplným rájem - všude jsou lesy, jezera, terén příznivý - rovinky, mírné 
kopečky, k tomu stálé počasí, jemný, velmi čistý sníh a nádherně upravené stopy. Prostě jedna velká zimní 

pohádka (jenom těch 90 km nás 
pořád strašilo jako horor). 

Start závodu je v 8 hodin, ale 
předtím je nutné si postavit do stopy 
lyže – to už v 6 hodin, a protože 
ještě předtím je nutné se na start 
dopravit oněch 90 km autobusem 
(nocleh jsme měli v cíli - v Moře), 
vstává se něco po půl třetí. Po tak 
časném budíčku jsme se ve formě 
rozhodně necítili. 

Startovní pole je obrovská 
plocha odhadem s 50 stopami vedle 
sebe, na kterou se nahrne všech 
patnáct tisíc lidí, rozdělených do 
deseti vln. Všechny vlny pak 
odstartují najednou - dovedete si 
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představit ten mumraj, když se tolik lidí současně dá do pohybu. Hned po startovní rovince se trať zvedá do 3 
km dlouhé sjezdovky, která nám přišla pro zahřátí vhod, protože v neděli ráno bylo docela chladno (asi –13°C a 
foukal vítr). Pak už přišlo pomalé odpočítávání kilometrů, které chybí do cíle – trasa je značená na každém 
kilometru postupně od 89 do 1. A tak s postupně ubývajícími kilometry do cíle nám ubývaly i síly a čísla, která 
normálně vypadají nevinně – například 75, 48, 36 apod., vypadala vyloženě hrůzostrašně. Naštěstí je na trase 7 
občerstvovacích stanic, kde jsme si dávali oblíbenou švédskou specialitu – blåbär (borůvková polévka), iontové 
nápoje a občas i kousek sladkého pečiva, takže jsme mohli doplňovat ztracené tekutiny a energii. Bojovali 
jsme, jak jsme mohli, hlavně sami se sebou, zatínali zuby a přemlouvali paže, nohy a záda, ať vydrží, předběhli 
jsme stovky jiných závodníků a nakonec jsme se přece jenom dočkali. Za ohromného povzbuzování diváků 
v městečku Mora jsme v časech 6:55 a 7:07 proběhli cílem v celkovém pořadí na 4477. a 4945. místě. Závod to 
byl krásný, ale nejhezčí ze všeho byla ta úleva v cíli a pocit, že máme těch nekonečných 90 kilometrů za sebou! 

Účast na Vasově běhu je opravdu ohromný zážitek a jsme spokojení, že jsme měli štěstí a  splnili si 
životní sen každého běžkaře. Kdybyste si to někdo chtěli taky vyzkoušet, rádi se s vámi podělíme o zkušenosti.
  

       Jiří Čech a Petr Lazecký 

Lyžařské závody 
 

Je sobota 28. února. Od rána svítí slunce, teploty rostou nad nulu. Zima se loučí.Ve ski areálu „Za 
Sýkorou“ v Pusté Polomi pořádají mladí nadšení sportovci lyžařské závody. Vše mají skvěle promyšleno, 
zajištěno a nachystáno – trať, technické zázemí, občerstvení s příjemnou obsluhou, ceny, výbornou náladu, 
počasí ….. 

A už je tu odpoledne a přicházejí první závodníci. Jeden, dva, tři …. Věřte nebo ne, na startu se sešlo 26 
dětí a 11 dospělých. Za mohutného povzbuzování davu přihlížejících fanoušků se závodilo lépe než  na 
mistrovství světa v Liberci. Těžké boje se sváděly nejen v kategorii dětí a dorostu, ale také při sjezdu mužů!!! 
Z původně avizovaného závodu pro diváky se stal téměř bratrovražedný boj -  také zajímavý. Nově byla letos 
obsazena i kategorie „jízda na snowboardu“.  
A kdo vyhrál? No přece každý, kdo neseděl doma a přišel v sobotu odpoledne na vlek!!!  
Moc děkuji organizátorům této krásné akce a  přeji jim hodně elánu do dalších. Věřím, že si nenechají vzít vítr 
z plachet a že bílý sport v naší krásné vesničce nezanikne!!!  SKOL!  Irče 

Přestože si sníh dal v letošním 
roce načas, tak jsme se přece dočkali. 
Únor byl bílý a sílilo nejen pole, ale i 
naše paže, nohy a plíce při běhu na 
lyžích. Správci bílých stop se činili seč 
jim síly stačily, bohužel vytrvalý vítr 
jim jejich snahu částečně kazil. V lese 
však bylo krásně, a tak se běžkaři se 
širokého okolí sjížděli na upravené 
stopy. Mnozí využili k příjemné 
zastávce  bufet ve ski areálu „Za 
Sýkorou“. Chci touto cestou poděkovat 
panu Petru Lazeckému a Jiřímu 
Čechovi – správcům bílých stop a 
doufám, že příští zimu, k radosti nás 
běžkařů,  zase vyjedou.  
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Inzerce 

 

Peču dorty různých tvarů (ježek, krtek, 
kniha, medvěd, mašinka atd.) a různých 
chutí, zhotovím také ovocné řezy, rolády a 
žloutkové věnečky.  
Ukázky výrobků na fotkách – možno 

k nahlédnutí.  

Kontakt: 

Renáta Hnilicová 
(rozená Kaštovská) 

Kyjovická 154 
Pustá Polom 
� 723 036 426 

� hnilicova.renata@seznam.cz 

Televizory 
 
Základní škola a Mateřská škola Pustá Polom nabízí 

k odprodeji barevné analogové stereofonní televizní 
přijímače 
BTV  OTF COLOR 484  1995 500,- Kč 
BTV OTF ORAVA 63 B492 1997 800,- Kč 
BTV  OTF ORAVA 63 B492 1997 800,- Kč 
BTV TESLA TV S2545TM 2001 1000,- Kč 
BTV  THOMSON 25 DG 170 G 2003 700,- Kč 
 
Přístroje byly minimálně provozně zatíženy a jsou plně 
funkční 
 
Bližžší informace a fotografie najdete na internetových stránkách školy www.skolapustapolom.cz 
 

OMLUVA 
 

Omlouváme se panu Tomáši Ondrovi za neúplné a nepřesné zveřejnění jeho článku o konání POLOMCUPu 
v minulém čísle Zpravodaje. Věříme, že k takové chybě už nedojde a Tomáš Ondra zůstane dále naším 
přispěvovatelem do sportovní rubriky Zpravodaje. 
           Vlastimil Hrádek 

    Pokud máte zájem o zveřejnění příspěvku ve zpravodaji, kontaktujte níže uvedenou redakční radu. Vaše příspěvky  prosím dodávejte nejlépe 
v elektronické podobě. Má-li kdokoli z občanů Pusté Polomi zájem na spolupráci při tvorbě ZPRAVODAJE, je vítán. Máte-li připomínky, náměty, 
rady a doporučení – velmi rádi si je vyslechneme. 
Redakční rada: 
Mgr. Vlastimil Hrádek  hradek.v@seznam.cz  RNDr. Ji ří Čech  jiri.cech@mittalsteel.com  Irena Čechová  cechova.irena@seznam.cz  
Jitka Havrlantová  havrlantovajitka@seznam.cz  Václav Hrbá č  
 
Pokud se zpravodaj nedostane k Vám dom ů, můžete si jej vyzvednout na OÚ v Pusté Polomi. 
Uzávěrka dalšího čísla bude 1. 6. 2009 


